





Xie Qin Wei 谢琴伟 Category B1 Finalist B1 组别

Submitted Work 作曲: Memory 《忆》

Category B1 Finalist 组别 B1 决赛作曲家

Xie Qin Wei is a masters degree graduate from Nanjing university of Arts in the department of composition and composition technology, under the guidance of Professor Wang Jianmin. Xie's style of works include orchestra, chamber music, musicals, jazz, film and television soundtrack, drama soundtrack and more.

Xie's works won the third prize of Jiangsu Digital Music Competition in 2013, the best exhibition award after graduating from Nanjing university of Arts in 2014, composed the soundtrack "Source" for Yancheng acrobatic troupe in 2016, "Red cloth" for Nanjing's "Joint Project of China and Britain-Voice gallery" in 2016, and won the national higher art school folk music composition award for 2018 work "Shanshui Guest".

谢琴伟,本科与硕士均毕业于南京艺术学院作曲以及作曲技术理论方向, 现师从王建民教授学习作曲,创作作品类型涉及管弦乐、室内乐、音乐剧、 爵士乐、影视配乐、话剧配乐等等。曾获 2013 年江苏省数字音乐大赛三 等奖;于 2014 年南京艺术学院作曲毕业获得最佳展演奖;于 2016 年为盐 城杂技团创作配乐作品《源》;2016年为南京市"中国与英国联合项目一 一声音美术馆"创作音乐作品《红布》;2018年作品《山水客》获的全国 高等艺术院校民乐作曲佳作奖等等。

Ding Yi Music Company Ltd

O (65) 6345 9908 W dingyimusic.com



